

Title (en)  
Packaging and application device

Title (de)  
Vorrichtung zum Aufbewahren und Auftragen

Title (fr)  
Dispositif de conditionnement et d'application

Publication  
**EP 1842448 A2 20071010 (FR)**

Application  
**EP 07300917 A 20070403**

Priority  
FR 0651171 A 20060403

Abstract (en)  
The device has a reservoir (2) containing composition to be dispensed. An applicator element includes an applicator head (5) that is secured to the reservoir during application. The head presents an application face (7) that contacts the region to be treated, where the head includes a cavity that opens out into the application face. A feed channel (10) is provided for supplying composition to the application face. The applicator head includes a portion that is cantilevered-out till the periphery of the applicator head.

Abstract (fr)  
Dispositif de conditionnement et d'application d'au moins un produit cosmétique, comportant un réservoir (2) contenant le produit à distribuer, une tête applicatrice (5) solidaire du réservoir au moins durant l'application, présentant une face d'application (7) destinée à venir au contact de la région à traiter, et comportant au moins une cavité débouchant sur la face d'application, au moins un canal (10) d'alimentation en produit de la face d'application, la tête applicatrice (5) comportant au moins une portion (25) s'étendant en porte-à-faux jusqu'à la périphérie de la tête applicatrice et définissant au moins partiellement la face d'application.

IPC 8 full level  
**A45D 34/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A45D 34/04** (2013.01); **A45D 2200/055** (2013.01); **A45D 2200/1018** (2013.01)

Cited by  
FR3028155A1; FR3036594A1; FR3028156A1; US11490712B2; WO2016189168A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)  
AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1842448 A2 20071010**; **EP 1842448 A3 20110112**; **EP 1842448 B1 20170712**; ES 2641823 T3 20171114; FR 2899076 A1 20071005; FR 2899076 B1 20080704

DOCDB simple family (application)  
**EP 07300917 A 20070403**; ES 07300917 T 20070403; FR 0651171 A 20060403